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Gedaan met valpartijen door tramsporen. Tenminste: door ongebruikte tramsporen, zoals in de 

Belfortstraat. Dit najaar worden de nieuwe tramsporen in die straat gevuld met rubber. Dat 

voorkomt dat een fietswiel erin vast kan raken. De Lijn test de methode, een primeur in 

Vlaanderen, in Gent. Als het werkt, wordt het uitgebreid. Voor sporen die wél in gebruik zijn, 

is nog geen afdoende oplossing gevonden. 

De werken in de Belfortstraat naderen de finish. Gisteren kreeg de straat al een twintigtal 

nieuwe, frisse boompjes. Nog voor de Gentse Feesten zal de straat volledig klaar zijn. Ook 

een paar honderd meter nieuwe tramsporen liggen al te blinken, voorlopig zonder veel 

toekomst helaas. Het zal immers nog jaren duren, misschien zelfs tien jaar, vooraleer er een 

tram rijdt. 

In afwachting krijgt de Belfortstraat wel een primeur. De Lijn start dit najaar een test om 

ongebruikte tramsporen veiliger te maken voor fietsers. Dat antwoordde de Stad op een vraag 

van Guido Meersschaut (N-VA). 

De ongebruikte sporen worden opgevuld met rubber. “Een holle rubber, als een soort 

tuinslang”, zegt Isabelle Colbrandt van De Lijn. “Die wordt in de sporen gelijmd. Als een 

fiets erover rijdt, wordt de rubber wat ingedrukt zodat hij op gelijke hoogte komt met de 

sporen.” 

10.000 euro 

In oktober krijgen de volledige tramrails in een Belfortstraat een rubberen vulling. “Voor het 

eerst in Vlaanderen”, zegt De Lijn. “Als het werkt, zullen we bekijken of het systeem ook op 

de Sint-Michielshelling kan worden toegepast - ook daar ligt een ongebruikt spoor.” 

De Lijn maakt samen met de Stad Gent voor de test 10.000 euro vrij. Het belang van de 

Belfortstraat als fietsas zal immers toenemen. Fietsers worden vanaf april volgend jaar 

overdag verbannen uit de Langemunt. De Belfortstraat is dan het meest logische alternatief. 

De test betekent niet dat de tramsporen die wél in gebruik zijn nu ook veiliger kunnen 

worden. “Het systeem is uitsluitend toepasbaar op sporen die niet worden bereden”, zegt De 

Lijn. 

http://www.gopress.be/608bf3385194d3b55799ebe0a8ea0255/


Het veiliger maken van tramsporen is al jaren in heel Europa een voorlopig onopgelost 

probleem. Verschillende steden voerden al testen uit met rubbers, zonder veel succes. “Een 

oplossing is inderdaad nog nergens gevonden”, zegt Colbrandt. “We blijven de markt 

bevragen. Voorts hoeft het niet zo te zijn dat we de sporen a priori overal veiliger moeten 

maken. Wie bijvoorbeeld de Cataloniëstraat wil vermijden, kan de Voldersstraat nemen.” 
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